
 
Vänsterpartiet Ulricehamn 
 
Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande Mattias Josefsson 
 
ATTITYDER TILL SKOLAN 
 
Nu är det snart två år sedan ”Beredningen för Lärande” lämnade en rapport till 
kommunfullmäktige med titeln: ATTITYDER TILL SKOLAN  
Denna rapport behandlades av kommunfullmäktige och överlämnades till kommunstyrelsen 
för beredning. Den lämnades sedan till förvaltningen. Sen har den uppenbarligen fastnat 
någonstans. 
 
Rapporten togs fram på ett grundligt sätt tillsammans med tjänstemannen Gunnar 
Scorénius. Det finns mycket fakta i denna rapport som går att använda för att kunna 
förbättra skolan i Ulricehamns kommun. 
 
Vänsterpartiet undrar därför: 
 

1. Var tog den vägen? 
2. Hur kommer denna rapport att användas i det fortsatta arbetet med att förbättra 

skolan i Ulricehamns kommun? 
 
 
För Vänsterpartiet i Ulricehamn den 22 oktober 2018 
 
Evelina Karlsson 


